
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.14.1.2022.JT 

Protokół Nr 180/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 20 kwietnia 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:02 zakończenie o godz. 12:01 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1006R  Radomyśl-

Skowierzyn. 

4. Wniosek Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleszanach w sprawie przyznania 

dofinansowania na pokrycie kosztów transportu związanych z wyjazdem  członków 

Gwardii Narodowej im. T. Kościuszki na XVII Ogólnopolską i XXVIII Podkarpacką Paradę 

Straży Grobowych „TURKI 2022”, w Tryńczy.  

5. Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli o ufundowanie nagród dla 

finalistów Powiatowego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz objęcie 

patronatem ww. turnieju. 

6. Wniosek Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli  

w sprawie ufundowania nagród  dla laureatów 64.Otwartych Mistrzostw Stalowej Woli 

w LA.  

7. Prośba Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Stalowej Woli o pomoc 

finansową w kwocie 75 000,00 złotych na zakup lekkiego samochodu operacyjnego na 

potrzeby komendy.  

8. Prośba Gminy Zaleszany o wsparcie finansowe zakupu nowego średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kotowej Woli.  



9. Wniosek Gminy Zaklików o dofinansowanie planowanej inwestycji pn. Modernizacja 

budynku Domu Ludowego w msc. Goliszowiec etap 3 ze środków Powiatu 

Stalowowolskiego. 

10. Prośba Koła Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta o zwiększenie 

dotacji.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2022 roku.  

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2022 rok.  

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2022 – 2035.  

14. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do 

porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

25 kwietnia 2022 r. punktów.  

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 180. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wprowadzenie 

do porządku obrad 180. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu w brzmieniu 

Prośba Prezydenta Miasta Stalowej Woli o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Rozbudowa 

remizy OSP w Stalowej Woli ul. Targowa 3” w formie pomocy finansowej udzielanej między 

jednostkami samorządu terytorialnego pod numerem 10. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 180. Posiedzenia Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w/w punktu pod numerem 10. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął decyzję o wprowadzeniu do porządku obrad 180. Posiedzenia 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu w brzmieniu Prośba Prezydenta Miasta Stalowej Woli 

o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Rozbudowa remizy OSP w Stalowej Woli ul. Targowa 3” 

w formie pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego pod 

numerem 10. Dotychczasowa numeracja punktu w brzmieniu Prośba Koła Stalowowolskiego 

Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta o zwiększenie dotacji oraz kolejnych punktów 

porządku obrad 180. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego uległa zmianie i została 

przesunięta o jeden numer wzwyż.   

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem 

o wprowadzenie do porządku obrad 180. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu 

w brzmieniu Autopoprawki do uchwały nr 179/1189/2022 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

z dnia 14 kwietnia 2022 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiaty Stalowowolskiego 

w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych pod 

numerem 15. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 



obrad 180. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w/w punktu pod numerem 15. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął decyzję o wprowadzeniu do porządku obrad 180. Posiedzenia 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu w brzmieniu Autopoprawki do uchwały nr 

179/1189/2022 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 14 kwietnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały Rady Powiaty Stalowowolskiego w sprawie podniesienia wysokości 

wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych pod numerem 15. Punkt w brzmieniu Wniosek 

do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do porządku obrad 

XXXVIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 25 kwietnia 2022 r. punktów 

znalazł się pod numerem 16., a następujące po nim punkty porządku 180. Posiedzenia Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego znalazły się pod numerem 17. i 18.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1006R  

Radomyśl-Skowierzyn.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że w związku 

z przebudową drogi nr 1006R Radomyśl – Skowierzyn w m. Radomyśl n/Sanem przewiduje się 

pozyskanie z rozbiórki kostki brukowej. Poinformowała również, że pozyskaniem uzyskanej 

z rozbiórki kostki brukowej zainteresowana jest Gmina Radomyśl nad Sanem. Gmina ta zwróciła 

się o nieodpłatne przekazanie kostki brukowej pozyskanej z rozbiórki ścieżki rowerowej 

w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 1006R Radomyśl – Skowierzyn w ilości ok. 1000 m2 

(ilość z kosztorysu inwestorskiego). Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 180/1205/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1006R  Radomyśl-Skowierzyn. 

Ad. 4. Wniosek Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleszanach w sprawie przyznania 

dofinansowania na pokrycie kosztów transportu związanych z wyjazdem  członków 

Gwardii Narodowej im. T. Kościuszki na XVII Ogólnopolską i XXVIII Podkarpacką Paradę 

Straży Grobowych „TURKI 2022”, w Tryńczy.  

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk przypomniał, że Gwardia Narodowa im. Tadeusza Kościuszki działa nieprzerwanie 

od 1818 roku w miejscowości Majdan Zbydniowski, w gminie Zaleszany. W 2018 roku Gwardia 

Narodowa im. Tadeusza Kościuszki obchodziła jubileusz 200-lecia działalności. Działając 

społecznie i bezinteresownie od wielu lat przekazuje z pokolenia na pokolenie wartości duchowe, 

patriotyczne i religijne kultywując m.in. tradycję wystawiania straży przy Grobie Pańskim, 

w okresie Triduum Paschalnego. Na podkreślenie zasługuje fakt, ze Gwardia od roku 1993 brała 

udział we wszystkich wojewódzkich, a od 2004  roku Ogólnopolskich Paradach Straży Grobowych.  

Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że Gminny Ośrodek Kultury w Zaleszanach zwrócił 

się z prośbą o dofinansowanie udziału Gwardii Narodowej im. Tadeusza Kościuszki z Majdanu 

Zbydniowskiego w XVII Ogólnopolskiej i XXVIII Podkarpackiej Paradzie Straży Wielkanocnych 

„TURKI 2022” w kwocie 1000 złotych na pokrycie kosztów transportu. Pan Naczelnik powiedział, 

że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi uważa, 

iż warto byłoby dofinansować udział Gwardii Narodowej im. Tadeusza Kościuszki w XVII 

Ogólnopolskiej i XXVIII Podkarpackiej Paradzie Straży Wielkanocnych „TURKI 2022” w kwocie 



1000 złotych z przeznaczeniem na pokrycie kosztów transportu. Pan Naczelnik poinformował, że 

wyjazd członków Gwardii Narodowej na XVII Ogólnopolską i XXVIII Podkarpacką Paradę Straży 

Wielkanocnych „TURKI 2022” będzie obsługiwany przez PKS Stalowa Wola. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Gminnego 

Ośrodka Kultury w Zaleszanach w sprawie przyznania dofinansowania na pokrycie kosztów 

transportu związanych z wyjazdem  członków Gwardii Narodowej na XVII Ogólnopolską i XXVIII 

Podkarpacką Paradę Straży Grobowych „TURKI 2022”, w Tryńczy oraz dofinansowaniem udziału 

Gwardii Narodowej w XVII Ogólnopolskiej i XXVIII Podkarpackiej Paradzie Straży Wielkanocnych 

„TURKI 2022” w kwocie 1000 złotych z przeznaczeniem na pokrycie kosztów transportu. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury 

w Zaleszanach w sprawie przyznania dofinansowania na pokrycie kosztów transportu związanych 

z wyjazdem  członków Gwardii Narodowej im. T. Kościuszki na XVII Ogólnopolską 

i XXVIII Podkarpacką Paradę Straży Grobowych „TURKI 2022”, w Tryńczy. Zarząd postanowił 

dofinansować udział Gwardii Narodowej im. Tadeusza Kościuszki z Majdanu Zbydniowskiego 

w XVII Ogólnopolskiej i XXVIII Podkarpackiej Paradzie Straży Wielkanocnych „TURKI 2022” 

w kwocie 1000 złotych z przeznaczeniem na pokrycie kosztów transportu. 

Ad. 5. Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli o ufundowanie nagród dla 

finalistów Powiatowego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz objęcie 

patronatem ww. turnieju. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że Komenda Powiatowa Policji w Stalowej Woli organizuje 

Powiatowy Turniej Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Poinformował również, że turniej ten ma 

na celu propagowanie bezpiecznych zachowań na drogach oraz wpisuje się w działalność 

z zakresu profilaktyki bezpieczeństwa ruchu drogowego prowadzoną przez Policję. Celem 

przedsięwzięcia jest podniesienie poziomu bezpieczeństwa na drogach, jak również wyrobienie 

nawyków bezpiecznych zachowań u młodych osób. Turniej odbędzie się 5 maja 2022 r. na terenie 

siedziby Stowarzyszenia „Przyjazna Dłoń” w Stalowej Woli. Pan Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, 

że I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą 

o ufundowanie siedmiu nagród dla finalistów turnieju oraz ufundowanie drobnych upominków 

dla pozostałych uczestników, a także objęcie konkursu patronatem. Pan Naczelnik poinformował, 

że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje, 

aby Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku, objął patronatem Powiatowy Turniej 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego i przeznaczył 700 złotych na ufundowanie siedmiu bonów, po 

100 zł każdy, na zakup sprzętu sportowego dla finalistów Turnieju, ze środków budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym 

przychyleniem się do wniosku Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli o ufundowanie 

nagród dla finalistów Powiatowego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz objęcie 

patronatem ww. turnieju. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli 

o ufundowanie nagród dla finalistów Powiatowego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

oraz objęcie patronatem ww. turnieju. Zarząd postanowił objąć patronatem ww. wydarzenie 

i przeznaczyć 700 zł na ufundowanie siedmiu bonów, po 100 zł każdy, na zakup sprzętu sportowego 

dla finalistów Turnieju, ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego. 



Ad. 6. Wniosek Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli  

w sprawie ufundowania nagród  dla laureatów 64. Otwartych Mistrzostw Stalowej Woli 

w LA.  

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że Katolicki Klub Lekkoatletyczny „STAL” w Stalowej Woli 

organizuje 64.Otwarte Mistrzostwa Stalowej Woli w LA, które na stałe wpisały się w powiatowy 

kalendarz imprez sportowych. Pan Naczelnik poinformował również, że zawody odbędą się 

w dniu 8 maja 2022 roku  na stadionie lekkoatletycznym w Stalowej Woli przy ul. Staszica 2. 

Poinformował także, że w zawodach weźmie udział około 150 zawodników, głównie z klubów 

sportowych z województwa podkarpackiego, lubelskiego i świętokrzyskiego. Ponadto, 

poinformował, że biegi będą rozgrywane zarówno w kategorii mężczyzn, jak i kobiet. Oznajmił, że 

Prezes Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą 

o ufundowanie,  w kwocie 1 150,00 zł, nagród w postaci pucharów i medali dla zwycięzców 

organizowanych zawodów. Pan Naczelnik Tomasz Wosk powiedział, że wraz z Wydziałem 

Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi twierdzi, iż ze względu 

na rangę  64. Otwartych Mistrzostw Stalowej Woli w LA należy dofinansować przedsięwzięcie 

w kwocie 1 150,00 zł z przeznaczeniem na nagrody (puchary i medale) dla zwycięzców 

organizowanych zawodów. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli  

w sprawie ufundowania nagród  dla laureatów 64. Otwartych Mistrzostw Stalowej Woli w LA 

i dofinansowaniem  przedsięwzięcia w kwocie 1 150,00 zł z przeznaczeniem na nagrody (puchary 

i medale) dla zwycięzców organizowanych zawodów. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego 

„STAL” w Stalowej Woli  w sprawie ufundowania nagród  dla laureatów 64. Otwartych Mistrzostw 

Stalowej Woli w LA. Zarząd postanowił dofinansować przedsięwzięcie w kwocie 1 150,00 zł 

z przeznaczeniem na nagrody (puchary i medale) dla zwycięzców organizowanych zawodów.  

Ad. 7. Prośba Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Stalowej Woli o pomoc 

finansową w kwocie 75 000,00 złotych na zakup lekkiego samochodu operacyjnego na 

potrzeby komendy.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa i Starosta Janusz Zarzeczny poinformowali, że Komenda 

Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą o pomoc finansową 

w kwocie 75 000,00 złotych na zakup lekkiego samochodu operacyjnego na potrzeby komendy. 

Pani Skarbnik poinformowała, że Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Stalowej 

Woli ubiega się także o pomoc finansową w kwocie 75 000,00 złotych z budżetu Miasta Stalowej 

Woli na zakup w/w samochodu. Całkowity koszt zakupu samochodu wynosi około 

150 000 złotych. Pani Skarbnik poinformowała, że Komenda Powiatowa Państwowej Straży 

Pożarnej w Stalowej Woli prośbę swoją motywuje m.in. tym, iż będący na wyposażeniu komendy 

samochód operacyjny jest wysłużonym 22 letnim pojazdem, który ulega częstym i kosztownym 

awariom. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem 

prośby Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Stalowej Woli o pomoc finansową 

w kwocie 75 000,00 złotych na zakup lekkiego samochodu operacyjnego na potrzeby komendy. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Stalowej Woli o pomoc finansową w kwocie 75 000,00 złotych na zakup lekkiego samochodu 

operacyjnego na potrzeby komendy i postanowił udzielić pomocy finansowej w w/w kwocie.  



Ad. 8. Prośba Gminy Zaleszany o wsparcie finansowe zakupu nowego średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kotowej Woli. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że Gmina Zaleszany zwróciła się do Powiatu 

Stalowowolskiego z prośbą o wsparcie finansowe w wysokości 50 000 złotych na zakup nowego 

średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kotowej Woli. 

Pani Skarbnik poinformowała, że całkowity koszt w/w nowego średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego wynosi 1 040 000 złotych. Poinformowała również, że Komenda Główna 

Państwowej Straży Pożarnej zapewniła środki w wysokości 425 000 złotych na wsparcie zakupu 

w/w samochodu. Poinformowała także, że Gmina Zaleszany ze swojej strony zapewniła środki 

finansowe w wysokości 500 000 złotych. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

pozytywnym rozpatrzeniem prośby Gminy Zaleszany o wsparcie finansowe zakupu nowego 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kotowej Woli 

i decyzją o wsparciu finansowym tego zakupu w wysokości 50 000 złotych. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę Gminy Zaleszany o wsparcie finansowe zakupu 

nowego średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kotowej 

Woli i zadecydował o wsparciu finansowym tego zakupu w wysokości 50 000 złotych. 

Ad. 9. Wniosek Gminy Zaklików o dofinansowanie planowanej inwestycji pn. Modernizacja 

budynku Domu Ludowego w msc. Goliszowiec etap 3 ze środków Powiatu Stalowowolskiego. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że w związku z planowanym do realizacji 

w 2022 roku kolejnym etapem zadania inwestycyjnego związanego z termomodernizacją 

istniejącego budynku Domu Ludowego w miejscowości Goliszowiec, Gmina Zaklików zwróciła się 

z wnioskiem o dofinansowanie planowanej inwestycji pn. Modernizacja budynku Domu Ludowego 

w msc. Goliszowiec etap 3 ze środków Powiatu Stalowowolskiego. Gmina Zaklików zawnioskowała 

o udzielenie pomocy finansowej w kwocie 30 000 złotych, które umożliwiłoby realizację zadania 

w bieżącym roku budżetowym. Pani Skarbnik zaproponowała, aby w przypadku pozytywnego 

rozpatrzenia przez Zarząd Powiatu wniosku Gminy Zaklików, na modernizację budynku Domu 

Ludowego w miejscowości Goliszowiec – 3 etap przeznaczyć kwotę ze środków 

z niewykorzystanych opłat i kar za korzystanie ze środowiska z lat ubiegłych, które stanowią 

wolne środki. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku Gminy Zaklików o dofinansowanie planowanej inwestycji pn. Modernizacja budynku 

Domu Ludowego w msc. Goliszowiec etap 3 ze środków Powiatu Stalowowolskiego i decyzją o 

dofinansowaniu tej inwestycji w kwocie 30 000 złotych. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Gminy Zaklików o dofinansowanie planowanej 

inwestycji pn. Modernizacja budynku Domu Ludowego w msc. Goliszowiec etap 3 ze środków 

Powiatu Stalowowolskiego. Zarząd zadecydował o dofinansowaniu w/w inwestycji w kwocie 

30 000 złotych.  

Ad. 10. Prośba Prezydenta Miasta Stalowej Woli o dofinansowanie realizacji zadania 

pn.: „Rozbudowa remizy OSP w Stalowej Woli ul. Targowa 3” w formie pomocy finansowej 

udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przypomniała, że podczas posiedzenia Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w dniu 17 marca 2022 roku przedstawiła wniosek Gminy Stalowa Wola 

o dofinansowanie realizacji zadania pn. „Rozbudowa remizy OSP w Stalowej Woli ul. Targowa 3” 

w formie pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego w kwocie 

100 000 złotych. Zarząd zadecydował wówczas, że wniosek zostanie rozpatrzony w innym 



terminie. Pani Skarbnik poinformowała, że dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Rozbudowa 

remizy OSP w Stalowej Woli ul. Targowa 3” z Komendy Głównej Państwowej Straży Pożarnej 

wynosi 200 000 złotych. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że należy dofinansować realizację 

zadania pn.: „Rozbudowa remizy OSP w Stalowej Woli ul. Targowa 3” w formie pomocy finansowej 

udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego, w kwocie 100 000 złotych. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem prośby Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Rozbudowa remizy OSP w Stalowej Woli 

ul. Targowa 3” w formie pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu 

terytorialnego i decyzją o dofinansowaniu realizacji w/w zadania w formie pomocy finansowej 

udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego, w kwocie 100 000 złotych. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę Prezydenta Miasta Stalowej Woli o dofinansowanie 

realizacji zadania pn.: „Rozbudowa remizy OSP w Stalowej Woli ul. Targowa 3” w formie pomocy 

finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego. Zarząd zadecydował 

o dofinansowaniu realizacji w/w zadania w formie pomocy finansowej udzielanej między 

jednostkami samorządu terytorialnego, w kwocie 100 000,00 złotych. 

Ad. 11. Prośba Koła Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta 

o zwiększenie dotacji.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Koło Stalowowolskie Towarzystwa Pomocy 

im. św. Brata Alberta zwróciło się do Zarządu Powiatu z prośbą o zwiększenie dotacji. 

Przypomniała, że władze Powiatu Stalowowolskiego nie określiły, jaka kwota środków 

przyznanych dla placówek opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych w Stalowej Woli przez 

Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta może zostać przeznaczona na regulację wynagrodzeń 

osób będących pracownikami w/w placówek i zatrudnienie nowego pracownika w jednej z nich. 

Nowy pracownik nie został jeszcze zatrudniony, ponieważ kwalifikacje kandydatów na 

stanowisko opiekuna w jednej z w/w placówek nie zostały uznane, przez służby podległe 

Wojewodzie Podkarpackiemu, za wystarczające. Zarząd Powiatu, po odbyciu rozmowy z Panią 

Skarbnik polecił, aby w odpowiedzi na prośbę Koła Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. 

św. Brata Alberta skierować do niego pismo z propozycją zatrudnienia w jednej z prowadzonych 

przez Towarzystwo, funkcjonujących w Stalowej Woli placówek, pracownika, korzystając 

z subsydiowanej formy zatrudnienia, oraz wykorzystania przyznanych dodatkowych środków 

w kwocie 70 000 złotych w pierwszej kolejności na regulację płac pracowników zatrudnionych 

aktualnie w placówkach. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad negatywnym 

rozpatrzeniem prośby Koła Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta 

o zwiększenie dotacji. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył prośbę Koła Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. św. 

Brata Alberta o zwiększenie dotacji. Zarząd polecił, aby w odpowiedzi na prośbę skierować do Koła 

Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta pismo z propozycją zatrudnienia 

w jednej z prowadzonych przez Towarzystwo, funkcjonujących w Stalowej Woli placówek, 

pracownika, korzystając z subsydiowanej formy zatrudnienia oraz wykorzystania przyznanych 

dodatkowych środków w kwocie 70 000 złotych w pierwszej kolejności na regulację płac 

pracowników zatrudnionych aktualnie w placówkach.  

 

 



Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego w 2022 roku.  
Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa wyjaśniła, że projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego 

w 2022 roku powinien zostać przyjęty, ponieważ podczas posiedzenia Zarząd Powiatu 

pozytywnie rozpatrzył wnioski o udzielenie pomocy finansowej na zadania własne gmin złożone 

przez: 

- Prezydenta Miasta Stalowej Woli o dofinansowanie zadania w zakresie rozbudowy remizy OSP 

w Stalowej Woli przy ulicy Targowej (punkt 10. Porządku Posiedzenia); 

- Wójta Gminy Zaleszany o dofinansowanie zakupu średniego samochodu 

ratowniczo – gaśniczego dla OSP w Kotowej Woli (punkt 8. Porządku Posiedzenia); 

- Burmistrza Zaklikowa o dofinansowanie modernizacji budynku Domu Ludowego 

w miejscowości Goliszowiec – etap 3, w zakresie dokończenia prac modernizacyjnych elewacji, 

uzupełnienia instalacji grzewczej oraz docieplenia stropu (punkt 9. Porządku Posiedzenia).  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 180/1206/2022 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2022 roku.  

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na 2022 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok oraz uzasadnienie do 

projektu uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 180/1207/2022 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok.  

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2022 – 2035. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2022 

– 2035. Omówiła również załącznik Nr 3 do tego projektu uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 180/1208/2022 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2022 – 2035.  

Ad. 15. Autopoprawki do uchwały nr 179/1189/2022 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

z dnia 14 kwietnia 2022 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiaty 

Stalowowolskiego w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych 

zawodowych.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda omówił autopoprawki do uchwały nr 179/1189/2022 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 14 kwietnia 2022 r. w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiaty Stalowowolskiego w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla 



rodzin zastępczych zawodowych. Wyjaśnił, że zapis § 4 projektu uchwały Rady Powiaty 

Stalowowolskiego w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych 

zawodowych (projekt został przyjęty w dniu 14 kwietnia 2022 r.) jest błędny, w związku z czym 

konieczne jest przyjęcie w/w autopoprawek. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

przyjęciem autopoprawek. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki do uchwały nr 179/1189/2022 Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 14 kwietnia 2022 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiaty 

Stalowowolskiego w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych 

zawodowych. 

Ad. 16. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie 

do porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

25 kwietnia 2022 r. punktów. 

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Stalowowolskiego o wprowadzenie do porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego planowanej na dzień 25 kwietnia 2022 r. punktów:  

1) Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2022 roku. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok.  

3) Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2022 – 2035.  

4) Autopoprawki do uchwały nr 179/1189/2022 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 

14 kwietnia 2022 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiaty Stalowowolskiego 

w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w wniosku. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego 

o wprowadzenie do porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na 

dzień 25 kwietnia 2022 r. punktów.  

Ad. 17. Wolne wnioski. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk przypomniał, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 10 marca 2022 roku 

zapoznał się z wnioskiem pani Anety Sierant Prezesa Stowarzyszenia Ogrodowego Działkowców 

„SAN” w Stalowej Woli zawierającym prośbę o wsparcie finansowe budowy sieci energii 

elektrycznej w ogrodach działkowych. Pan Naczelnik przypomniał również, że podczas 

wspomnianego wyżej posiedzenia Pan Starosta polecił, aby skierować pismo do Stowarzyszenia 

Ogrodowego Działkowców „SAN” w Stalowej Woli z zapytaniem na jakim etapie jest już 

realizowana wyżej wymieniona inwestycja oraz jakie są planowane koszty z tym związane. 

Pan Naczelnik poinformował, że do Starostwa Powiatowego wpłynęła odpowiedź Stowarzyszenia 

Ogrodowego Działkowców „SAN” w Stalowej Woli na w/w pismo. Następnie przedstawił pismo 

stanowiące odpowiedź Stowarzyszenia, zawierające informacje na temat szacunkowych kosztów 

inwestycji związanej z zasilaniem ogródków działkowych SAN w Stalowej Woli oraz etapu, na 

jakim znajduje się ta inwestycja. Odbyła się dyskusja z udziałem Wicestarosty Mariusza Sołtysa, 

Starosty Janusza Zarzecznego, Członków Zarządu: Andrzeja Gargasia i Grzegorza Ideca, Skarbnik 

Powiatu Elżbiety Kulpy i Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z 



Organizacjami Pozarządowymi Tomasza Woska. Zarząd Powiatu polecił, aby skierować do 

Stowarzyszenia Ogrodowego Działkowców „SAN” w Stalowej Woli pisemną odpowiedź.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Stowarzyszenia Ogrodowego Działkowców „SAN” w Stalowej 

Woli zawierającym informacje na temat szacunkowych kosztów inwestycji związanej z zasilaniem 

ogródków działkowych SAN w Stalowej Woli oraz etapu, na jakim znajduje się ta inwestycja. Zarząd 

polecił, aby skierować do Stowarzyszenia Ogrodowego Działkowców „SAN” w Stalowej Woli 

odpowiedź na w/w pismo.  

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie. 

Protokołował:  

Jędrzej Toman 

                      Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

                                                                                                                                               (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


